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Päätösehdotus Hyvinvointialuejohtaja Leivonen Kirsi: 
 
 Aluehallitus päättää antaa aluevaltuustolle liitteenä olevan vastauksen 

käytännön toimintamalleista maalaiskuntien lääkäri- ja hoitajatilanteen 
parantamiseksi. 
 
Edelleen aluehallitus esittää aluevaltuustolle, että valtuustoaloite todetaan 
loppuun käsitellyksi.  

 
 
Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
Selostus Aluevaltuutettu Matti Kuittinen on valmistellut ja 18 aluevaltuutettua 

allekirjoittanut 13.11.2022 jätetyn valtuustoaloitteen, jossa vaaditaan 
selvitystä käytännön toimenpiteistä, joihin on ryhdytty maalaiskuntien 
lääkäri- ja hoitajatilanteen parantamiseksi. 

 
 Aloitteessa halutaan viipymättä tietää, miten digitaalisia keinoja 

hyödynnetään käytännössä lääkärivajeen paikkaamiseksi 
perusterveydenhuollossa ja mitä valmiita digitaalisia 
perusterveydenhuollon etäpalvelutoimintamalleja on jo olemassa. Lisäksi 
valtuustoaloitteessa halutaan selvitys mihin rekrytointitoimiin niin 
kotimaassa kuin kansainvälisesti Pohjois-Karjalan hyvinvointialue on 
ryhtynyt ja aikoo ryhtyä soteammattilaisten saatavuuden turvaamiseksi. 

 
 
Aluevaltuusto 21.03.2023 § 14 
 
 
Päätösehdotus Aluehallitus: 
 
 Aluehallitus päättää antaa aluevaltuustolle liitteenä olevan vastauksen 

käytännön toimintamalleista maalaiskuntien lääkäri- ja hoitajatilanteen 
parantamiseksi. 
 
Edelleen aluehallitus esittää aluevaltuustolle, että valtuustoaloite todetaan 
loppuun käsitellyksi.  

 



 
Päätös Keskustelun kuluessa valtuutettu Tarja Hyykky esitti, että aloite 

palautetaan uudelleen valmisteltavaksi. Valtuutettu Tapio Hämäläinen 
kannatti Tarja Hyykyn esitystä. 
 
Koska asian palauttamista uudelleen valmisteltavaksi on esitetty ja 
kannatettu, hallintosäännön 114 §:n mukaan asian käsittelyn jatkamisesta 
tulee äänestää. Puheenjohtaja esitti, että asian käsittelyn jatkamisen 
kannalla olevat äänestävät JAA, ja Tarja Hyykyn kannatetun esityksen asian 
palauttamisesta uudelleen valmisteltavaksi kannalla olevat äänestävät EI. 
Äänestystapa hyväksyttiin. 
 
Seuranneessa äänestyksessä annettiin 59 ääntä, joista 48 JAA-ääntä ja 11 
EI-ääntä. Puheenjohtaja totesi, että asian käsittelyä jatketaan. 
 
Keskustelun päätyttyä puheenjohtaja totesi aluevaltuuston hyväksyneen 
aluehallituksen esityksen. 
 
Äänestysraportti on pöytäkirjan liitteenä. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että valtuutettu Jertta Harinen poistui kokouksesta 
klo 15.49 tämän asian käsittelyn jälkeen. 

 


